
PROTOKÓŁ NR XXI.2017 
z Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu , 

która  odbyła się  w sali konferencyjnej  Urzędu Miejskiego w Tłuszczu w 
dniu 29 sierpnia 2017 roku.  

 
Początek  godz. 13.15 

Zakończenie  godz. 14.30 
 

W Sesji Rady Miejskiej  w Tłuszczu  na stan  15 radnych  uczestniczyło           
14 radnych, co stanowi 93,33%  składu radnych. 
Listy obecności radnych, sołtysów, przewodniczących rad osiedlowych i gości  
zaproszonych  stanowią załączniki Nr 1, 2, 3 i 4 do niniejszego protokołu. 
 
Ad1. Otwarcia XXI Sesji  Rady  Miejskiej  w Tłuszczu dokonał 
Przewodniczący  Rady Krzysztof Gajcy, stwierdzając  quorum, w związku            
z czym obrady i podejmowane  uchwały będą  prawomocne. 
 
Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad.  
 
Burmistrz Paweł Bednarczyk zgłosił wnioski: 
  

- w sprawie wprowadzenia w punkcie h) projektu uchwały w sprawie 
określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi oraz warunków i trybu składania deklaracji za 
pomocą środków komunikacji elektronicznej oraz wprowadzenia w 
punkcie i) projektu uchwały określenia wzoru deklaracji o wysokości 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz warunków i 
trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji 
elektronicznej dla właścicieli nieruchomości niezamieszkałych; 
- w sprawie zmiany nazwy uchwały w sprawie nabycia działki gruntu 
położonej w obrębie 0001-Tłuszcz z przeznaczeniem pod poszerzenie 
drogi gminnej na w sprawie nabycia działki gruntu położonej w obrębie 
0001-Tłuszcz z przeznaczeniem pod powiększenie oczyszczalni ścieków. 

 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie powyższy wniosek. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu powyższy wniosek przyjęła jednogłośnie. 
 
Ad2. Protokół  z X Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu przyjęto 
jednogłośnie.  
 
Ad3. Burmistrz Paweł Bednarczyk przedstawił sprawozdanie z działalności 
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Burmistrza w okresie międzysesyjnym od 27 czerwca 2017 roku do                     
28 sierpnia 2017 roku, załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
 
Ad4. Rozpatrzenie projektów uchwał. 
 

a) w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Tłuszcz na rok 2017 
 
Radny Mirosław Sobczak wniósł o  przeniesienie z rezerwy ogólnej gminy 
Tłuszcz kwoty 400 zł dla OSP w Miąsem na zakup mundurów  
 
Radna Grażyna Krupa wniosła o:  
- przeniesienie z rezerwy ogólnej gminy Tłuszcz (tzw. fundusz obywatelski) 
kwoty 6.000 zł na zadanie pod nazwą „Zagospodarowanie terenu przy boisku i 
placu zabaw przy ul. Leszczynowej”- dział 926 rozdział 92695 §6050 
- przeniesienie z rezerwy ogólnej gminy Tłuszcz (tzw. fundusz obywatelski) 
kwoty 4.000 zł na zadanie pod nazwą „Uzupełnienie oświetlenia ulicznego na 
os. Klonowa- Norwida w Tłuszczu”- dział 900 rozdział 90015 §6050 
 
Radny Zbigniew Pożarko wniósł o przeniesienie kwoty 1.600 zł z zadania 
inwestycyjnego pn. „Budowa sieci wodociągowej w ul. Sikorskiego w m. 
Jarzębia Łąka” na zadanie pod nazwą „Budowa oświetlenia ulicznego w m. 
Kozły” 
 
Radny Waldemar Sitek wniósł o przeniesienie kwoty 1.500 zł dla Szkoły 
Podstawowej im. Jana Pawła II w Tłuszczu na zakup szafek skrytkowo- 
ubraniowych (zakup materiałów i wyposażenia)  
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie powyższe wnioski. 
 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXI.305.2017  w 
sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Tłuszcz na rok 2017 wraz ze 
zmianami, załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
  

b) w sprawie zmiany Uchwały nr XVII.251.2016 Rady Miejskiej w 
Tłuszczu z dnia 20 grudnia 2016 roku w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Tłuszcz na lata 2017 – 2030 
 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXI.306.2017  w 
sprawie zmiany Uchwały nr XVII.251.2016 Rady Miejskiej w Tłuszczu  z 
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dnia 20 grudnia 2016 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Tłuszcz na lata 2017 – 2030 wraz ze zmianami, które wynikają z 
przyjętej autopoprawki Uchwały z XXI.305.2017 w sprawie zmiany Uchwały 
Budżetowej Gminy Tłuszcz na rok 2017, załącznik nr 7 do niniejszego 
protokołu. 
 

c) w sprawie określenia zasad przekazywania z budżetu Gminy 
Tłuszcz na rzecz zakładu budżetowego- Zakładu Gospodarki 
Komunalnej i Mieszkaniowej w Tłuszczu środków finansowych 
wynikających z rozliczenia podatku od towarów i usług VAT 
 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.       
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła  Uchwałę  Nr XXI.307.2017 w 
sprawie określenia zasad przekazywania z budżetu Gminy Tłuszcz na rzecz 
zakładu budżetowego- Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 
Tłuszczu środków finansowych wynikających z rozliczenia podatku od 
towarów i usług VAT, załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  
 

d) 

 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej 
dla Powiatu Wołomińskiego na realizację zadań: „ Budowa 
chodnika w msc. Jaźwie, gm. Tłuszcz 

Przewodniczący  Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXI.308.2017 w 
sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu 
Wołomińskiego na realizację zadań: „ Budowa chodnika w msc. Jaźwie, gm. 
Tłuszcz
 

, załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

e) 

 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej 
dla Powiatu Wołomińskiego na realizację zadań: „ Budowa 
chodnika w msc. Kozły, gm. Tłuszcz” 

Przewodniczący Rady odczytał  projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXI.309.2017 w 
sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu 
Wołomińskiego na realizację zadań: „ Budowa chodnika w msc. Kozły, gm. 
Tłuszcz”, 
 

 załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
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f) 

 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej 
dla Powiatu Wołomińskiego na realizację zadań: „Projekt i budowa 
chodnika przy drodze powiatowej nr 4330W w msc. Miąse, gm. 
Tłuszcz” 

Przewodniczący Rady odczytał  projekt uchwały. 
 
Burmistrz Paweł Bednarczyk powiedział, że całkowita wartość budowy 
chodników w miejscowości Jaźwie oraz Kozły wyniesie po 400 tys. zł, 
natomiast budowa chodnika w Miąsem- 100 tys. zł.  
Inwestycje te zostaną wykonane wspólnie z Powiatem Wołomińskim.  
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXI.299.2017 w 
sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu 
Wołomińskiego na realizację zadań: „Projekt i budowa chodnika przy drodze 
powiatowej nr 4330W w msc. Miąse, gm. Tłuszcz”

 

, załącznik nr 11 do 
niniejszego protokołu. 

g) w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi, ustalenia stawki tej opłaty oraz zwolnienia 
w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że stawki za odbiór odpadów 
komunalnych wzrosną. 
 
Radny Bogdan Jusiński poprosił o powiedzenie, o jaką kwotę wzrosną opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że opłata za odbiór odpadów 
segregowanych od gospodarstwa jednoosobowego wyniesie 10 zł, a od każdej 
następnej kwota wzrośnie o 2 zł/osobę. Znacznie wzrośnie natomiast kwota za 
odbiór odpadów niesegregowanych.  
 
Burmistrz Paweł Bednarczyk powiedział, że rodziny wielodzietne posiadające 
Kartę Dużej Rodziny będą miał zmniejszone o 25% opłaty za odbiór odpadów.  
 
Radna Grażyna Krupa spytała, czy zwolnienie będzie przysługiwało rodzinom 
posiadającym Kartę Dużej Rodziny czy wystarczy spełniać kryterium 
posiadania 3 lub więcej dzieci.  
 
Burmistrz Paweł Bednarczyk odpowiedział, że zgodnie z uchwałą 
uprawnionymi osobami do skorzystania ze zniżki są rodziny, które posiadają 
Kartę Dużej Rodziny. Dodał, że obecnie wydano 1800 kart.  
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Przewodniczący Rady odczytał  projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu przy 11 głosach „za” i 3 głosach „przeciw” podjęła 
Uchwałę Nr XXI.311.2017 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki tej opłaty oraz 
zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 
załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
 

h) w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz warunków i trybu 
składania deklaracji za pomocą środków komunikacji 
elektronicznej 
 

Przewodniczący Rady odczytał  projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu przy 11 głosach „za” i 3 głosie „przeciw”  podjęła 
Uchwałę Nr XXI.312.2017 w sprawie określenia wzoru deklaracji o 
wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz warunków 
i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej, 
załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 
 

i) w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz warunków i trybu 
składania deklaracji za pomocą środków komunikacji 
elektronicznej dla właścicieli nieruchomości niezamieszkałych 
 

Przewodniczący Rady odczytał  projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu przy 11 głosach „za” i 3 głosach „przeciw” podjęła 
Uchwałę Nr XXI.313.2017 w sprawie określenia wzoru deklaracji o 
wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz warunków 
i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej 
dla właścicieli nieruchomości niezamieszkałych, załącznik nr 14 do 
niniejszego protokołu. 
 

j) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 
w drodze bezprzetargowej położnej w obrębie 0001- Tłuszcz 
 

Przewodniczący Rady odczytał  projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXI.314.2017 w 
sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej w drodze 
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bezprzetargowej położnej w obrębie 0001- Tłuszcz, załącznik nr 15 do 
niniejszego protokołu. 
 

k) w sprawie nabycia działki gruntu położonej w obrębie 0001-Tłuszcz 
z przeznaczeniem pod powiększenie oczyszczalni ścieków 
 

Przewodniczący Rady odczytał  projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu przy 13 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym”  
podjęła Uchwałę Nr XXI.315.2017 w sprawie nabycia działki gruntu 
położonej w obrębie 0001-Tłuszcz z przeznaczeniem pod powiększenie 
oczyszczalni ścieków, załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 
 

l) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 
w drodze bezprzetargowej położonej w obrębie 0001-Tłuszcz 

 
Przewodniczący Rady odczytał  projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXI.316.2017 w 
sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej w drodze 
bezprzetargowej położonej w obrębie 0001-Tłuszcz, załącznik nr 17 do 
niniejszego protokołu. 
 

ł) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
części miasta Tłuszcza 

 
Przewodniczący Rady odczytał  projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu przy 13 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym” 
podjęła Uchwałę Nr XXI.317.2017 w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części miasta Tłuszcza, załącznik nr 18 
do niniejszego protokołu. 
 

m) 

 

w sprawie zmiany Uchwały Nr XX.300.2017 Rady Miejskiej w 
Tłuszczu w sprawie stwierdzenia przekształcenia sześcioletnich szkół 
podstawowych oraz zespołu szkół, dla których organem prowadzącym 
jest Gmina Tłuszcz w ośmioletnie szkoły podstawowe 

Przewodniczący Rady odczytał  projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXI.318.2017       
w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 
miasta Tłuszcza, załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 
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n) w 

 

sprawie nadania Statutu Szkole Podstawowej im. Królowej 
Jadwigi w Tłuszczu 

Przewodniczący Rady odczytał  projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXI.319.2017       
w sprawie nadania Statutu Szkole Podstawowej im. Królowej Jadwigi w 
Tłuszczu
 

, załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

o) 

 

w sprawie likwidacji Zespołu Szkół im. Ks. Jana Twardowskiego w 
Stryjkach 

Przewodniczący Rady odczytał  projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXI.320.2017       
w sprawie likwidacji Zespołu Szkół im. Ks. Jana Twardowskiego w Stryjkach

 

, 
załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 

p) 
 

w sprawie likwidacji Gimnazjum im Królowej Jadwigi w Tłuszczu 

Przewodniczący Rady odczytał  projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXI.321.2017       
w sprawie likwidacji Gimnazjum im Królowej Jadwigi w Tłuszczu

 

, załącznik 
nr 22do niniejszego protokołu. 

Ad5. Interpelacje i zapytania radnych, odpowiedzi na interpelacje i zapytania 
radnych. 
 
Radny Włodzimierz Fydryszek powiedział, że jakiś czas temu odbyła się 
debata o bezpieczeństwie, podczas której zapadła decyzja o zwiększeniu 
liczby patroli drogowych pieszych oraz drogowych, jednak od tego czasu na 
terenie miasta nie uległo poprawie bezpieczeństwo. Nadal odbywają się nocne 
wyścigi samochodowe, puszczana jest głośna muzyka, która zakłóca ciszę 
nocną oraz spokój mieszkańców.  
Oprócz tego spytał, czy w związku z trudnościami w znalezieniu wykonawcy 
do budowy studni deszczowej, drobne inwestycje wodno- kanalizacyjne 
mogłyby być wykonywane przez Zakład Gospodarki Komunalnej i 
Mieszkaniowej w Tłuszczu.  
 
Burmistrz Paweł Bednarczyk powiedział, że porozmawia na temat 
bezpieczeństwa z Komendantem Komisariatu w Tłuszczu i zaprosi go na 
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posiedzenie Komisji Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska. Dodał, że 
sprawdzi czy nie ma prawnych przeciwskazań do wykonywania przez ZGKiM 
tego typu inwestycji.  
 
Radny Adam Wojtyra powiedział, że w miejscowości Kury rozpoczęto 
budowę mostu na rzece, jednak dzieje się tam niewiele w związku z czym 
mostem poruszają się pojazdy, które są zatrzymywane przez patole policyjne. 
Zwrócił uwagę na brak wyznaczonych objazdów oraz zwrócił uwagę, że jeśli 
objazd zostanie wyznaczony przez miejscowość Rudniki, może dojść do 
dewastacji dróg przez ciężki sprzęt.  
Ponadto spytał, czy możliwa byłaby budowa drogi Ołdaki- Chrzęsne w 
ramach specustawy.  
Burmistrz Paweł Bednarczyk odpowiedział, że jutro odbędzie spotkanie ze 
Starostą Wołomińskim na którym poruszy temat budowy mostu.  
Dodał, że droga jest bardzo potrzebna, a na jej budowę w trybie specustawy 
muszą być zabezpieczone środki finansowe w budżecie, aby można było 
rozpocząć procedurę projektowania i podpisanie umowy. W sprawie drogi 
toczy się sprawa w sądzie pomiędzy gminą, a Lasami Państwowymi. Droga 
jest bardzo potrzebna dla mieszkańców. 
 
Radna Grażyna Krupa spytała czy jedynie ul. Leszczynowa czy wraz z 
bocznymi ulicami zostanie przeniesiona do II etapu budowy wodociągu i 
kanalizacji oraz zgłosiła problem nawierzchni asfaltowej na ul. Klonowej i 
Norwida, które są pokryte głębokimi dziurami.  
Zgłosiła konieczność wykoszenia ul. Widnej,  utwardzenie ul. Kalinowej od 
strony ul. Zachodniej, wykoszenie rowu na ul. Mazowieckiej przed jesiennymi 
opadami, a także konserwację i odmalowanie urządzeń na placu zabaw oraz 
nawiezienie piasku na os. Klonowa- Norwida.  
Burmistrz Paweł Bednarczyk odpowiedział, że podczas dzisiejszej sesji 
zostały przeniesione środki na bieżącą konserwację dróg. Dodał, że zasięgnie 
informacji na temat harmonogramu koszenia.  
Dyrektor Centrum Kultury Sportu i Rekreacji Wioleta Kur powiedziała, że 
piasek na plac zabaw został nawieziony.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że w związku z tworzeniem 
objazdów na drogach często dochodzi do niszczenia asfaltu oraz poboczy . 
Burmistrz Paweł Bednarczyk powiedział, że ten problem zostanie zgłoszony w 
Starostwie Powiatowym.  
 
Radny Stanisław Kielak poprosił o udrożnienie przepustów na  moście przy 
drodze powiatowej w miejscowości Chrzęsne oraz podcięcie gałęzi kasztanów 
przy Zespole Pałacowo- Parkowym, które podczas silnych wiatrów spadają i 
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zagrażają bezpieczeństwu. Dodał, że zgłaszał podcięcie gałęzi przy drodze 
powiatowej w pobliżu stacji PKP, jednak nie zostało to wykonane.  
 
Radna Powiatu Wołomińskiego Magdalena Suchenek powiedziała, że 
zasięgnie w tych sprawach informacji w Starostwie od osób zajmujących się 
zgłoszonymi tematami. Dodała, że obecnie kładzie się nacisk na wykonanie 
nakładek, a w dalszej kolejności poboczami oraz przepustami. Podczas 
ostatniej Sesji Rady Powiatu Wołomińskiego został zgłoszony problem 
spadających gałęzi.  
 
Radny Robert Pacuszka spytał, jakie są postępy w sprawie własności              
ul. Przejazdowej na os. Borki.  
Burmistrz Paweł Bednarczyk powiedział, że informacja zostanie udzielona w 
dniu jutrzejszym.  
 
Radny Waldemar Sitek spytał, czy byłaby możliwość wykoszenia wyjazdu z 
ul. Zakrzewie oraz usunięcie słupa energetycznego przy ul. Armii Krajowej i 
Bobrowej. Ponadto spytał, czy na spotkaniu z przedstawicielami PKP zapadły 
decyzje co do remontu dworca PKP. 
Burmistrz Paweł Bednarczyk odpowiedział, że podczas konsultacji 
przedstawiciele PKP chcieli poznać oczekiwania samorządu, mieszkańców 
oraz przedsiębiorców. Dodał, że dla samorządu najważniejsza jest 
funkcjonalność i estetyka dworca, a dla mieszkańców i przedsiębiorców 
prowadzących w dworcu działalność gospodarczą. Do tej pory nie zapadły 
decyzje co do przebudowy dworca.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w imieniu całej Rady Miejskiej wraz z 
Burmistrzem Pawłem Bednarczykiem pogratulował Pani Joannie i 
Sławomirowi Chudym zajęcia IV miejsca w etapie wojewódzkim konkursu 
pn. „Od agroturystyki do turystyki wiejskiej”, którego celem jest 
popularyzacja najlepszych rozwiązań i najciekawszych sposobów prowadzenia 
działalności turystyki na obszarach wiejskich Mazowsza.  
 
Radny Adam Wojtyra powiedział, że należą się podziękowania dla Dyrektor 
Centrum Kultury Sportu i Rekreacji Wiolety Kur za organizację Dożynek 
Gminnych.  
Dyrektor CKSiR złożyła podziękowania dla wszystkich osób zaangażowanych 
w pomoc w organizacji tej uroczystości, a także wsparcie i słowa uznania.  
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Ad6. Zapytania i wolne wnioski, odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski. 
 
Andrzej Kruk powiedział, że 13 sieprnia została otwarta wystawa 
fotograficzna pn. „Tłuszczanie w Wojsku Polskim” zorganizowana z jego 
zbiorów.  
Jednocześnie zaprosił na Święto Miodu, które odbędzie się po raz czwarty,     
17 września 2017r. Tego dnia w Kościele pw. Przemienienia Pańskiego w 
Tłuszczu odbędzie się koncert organowy oraz występ Arnolda Kłymkiwa.  
 
Sołtys Wagana Pani Halina Zaręba powiedziała, że konieczna jest budowa 
drogi o długości ok. 800m i dla wielu miejscowości stanowi połączenie z 
Kościołem z Postoliskach, Wyszkowem oraz Zabrodziem. Połowa środków z 
funduszu sołeckiego została przekazana na wykonanie projektu.  
Burmistrz Paweł Bednarczyk powiedział, że miejscowości, w których środki z 
funduszu sołeckiego są przekazywane na budowę dróg. Często budowane są 
place zabaw, jednak nie są zabezpieczane środki na ich konserwację oraz 
koszenie.  
 
Dyrektor Biblioteki Publicznej Pani Bogumiła Boguszewska powiedziała, że    
6 września o godz. 18.00 odbędzie się spotkanie z Michałem Szymańczakiem, 
autorem książki „Pocztówki z Tykocina i Jarzębiej Łąki”. Oprócz tego, 
1września o godz. 18.00 odbędzie się Narodowe Czytanie „Wesela”.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił na obchody 78. rocznicy wybuchu II 
Wojny Światowej przy pomniku straceń w Konarach 5 września o             
godz. 17.00.  
 
Mieszkaniec os. Klonowa- Norwida poprosił o utwardzenie ul. Kalinowej od 
strony ul. Zachodniej w przyszłorocznym budżecie gminy Tłuszcz.  
Radna Grażyna Krupa wnioskuje o utwardzenie drogi z tegorocznych 
środków.  
 
Sołtys Waganka Kazimierz Blusiewicz zgłosił wniosek o uwzględnienie w 
budżecie na rok 2018 kapitalnego remontu drogi przez wieś Waganka oraz 
dokończenie jej budowy.  
 
Sołtys Stasinowa Jerzy Więch spytał, jak wygląda kwestia budowy drogi w 
ramach specustawy.  
Burmistrz powiedział, ze Starosta Powiatowy wydaje pozwolenie na budowę 
oraz decyzję o przejęciu prawa własności nieruchomości oraz ustala wysokość 
odszkodowania dla właścicieli nieruchomości.  Ponadto powiedział, że poprosi 
Głównego Specjalistę ds. Infrastruktury Drogowej, aby udzielił wszelkich 
niezbędnych informacji w tej sprawie. 
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Sołtys Stasinowa podziękował Radnej Powiatu Wołomińskiego Magdalenie 
Suchenek o zwrócenie się z wnioskiem do Ministerstwa o możliwość 
składania wniosków o dopłaty w wersji papierowej.  
 
Ad8. Zamknięcia obrad XXI Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu dokonał 
Krzysztof Gajcy, Przewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu. 
 
Na tym protokół zakończono.  
 
Załączniki do protokołu są do wglądu w pokoju 38 ( biuro obsługi rady ). 
Nagranie wideo z obrad sesji stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
 
 
Protokołowała:  
Aleksandra Borowa 
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